

Date: 20 August 2025

التاريخ: 20 أغسطس 2025

To: Bursa Kuwait Company KPSC

 السادة / شركة بورصة الكويت
 المحترمين،،،
 تحية طيبة وبعد،،،

Sub: Obtaining the Capital Market Authority Approval to deal in the treasury Shares
الموضوع: موافقة هيئة أسواق المال على تحديد حق التعامل بأسهم الخزينة

In compliance with the Law No 7 of 2010 and according to Module (10) from the executive regulation regarding the Disclosure and Transparency. Below the disclosure of Material Information Appendix.

إلتزاما منا بالقانون رقم 7 لسنة 2010، ووفقا لما جاء بالكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية ، أدناه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Date	20 August, 2025	20 أغسطس 2025	التاريخ
Name of the Listed Company	National Real Estate Company KPSC	الشركة الوطنية العقارية ش.م.ك.ع	اسم الشركة المدرجة
Material Information	Kindly be informed that the National Real Estate Company KPSC has obtained the Capital Market Authority's approval to deal in the treasury shares not exceeding 10% from its share capital for the next (6) months starting from the approval date.	يرجى العلم بأن الشركة الوطنية العقارية ش.م.ك.ع قد حصلت على موافقة هيئة أسواق المال للتعامل على أسهم الخزينة ما لا يتجاوز عن 10% من أسهمها وذلك لمدة ستة أشهر من تاريخ منح الموافقة.	المعلومة الجوهرية
Significant Effect of the material information on the financial position of the company	No Effect	لا يوجد	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،



فaisal Jamil Sultan Al Essa – فيصل جميل سلطان العيسى
 Vice Chairman & CEO – نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي